

Bishop of Singapore:
Assistant Bishop:
Archdeacon of Singapore:

Vicar:
Clergy:

The Most Revd Dr Titus Chung
Rt Revd Low Jee King
Ven Daniel Wee Chun Chian

Revd Martin Jungnickel
Revd Calvin Wee | Revd King Chiew Kwang



Church Theme 2026: "The Fear of the LORD is the Beginning of..."

"I came that they may have life and have it abundantly." John 10: 10b

18th January 2026
2nd Sunday of Epiphany

THE COLLECT

Almighty God, by whose grace alone
we are accepted and called to your
service: strengthen us by your Holy Spirit
and make us worthy of our calling;
through Jesus Christ our Lord. Amen.

Memory Verse:

*"The thief comes only to steal
and kill and destroy. I came
that they may have life and
have it abundantly."*

John 10:10

Scripture Readings / Sermon Title:

8am, 10.15am & MWS

OT/NT: Genesis 3:1 – 13, 22 - 24

Gospel: John 10:7 - 11

Sermon Title: *"The Fear of the Lord is the
Beginning of...an Abundant
Life"*

WELCOME

To all who have come to worship with us. We invite members and visitors to stay back after the Sunday worship services for refreshments and fellowship.

vision: In Christ we serve the COMMUNITY as a beacon of FAITH, HOPE & LOVE

mission: To be a worshipping community that is grounded in God's Word, empowered by the Holy Spirit for sanctification, ministry and missions and is growing in Christ to reach out as a beacon of Faith, Hope & Love.

Church Services

English

Thursday

11am (Holy Communion)

Sunday

8am (Holy Communion)

10.15am (Holy Communion)

Hokkien

Saturday

2pm (Holy Communion on 1st & 3rd)

Mandarin

Sunday

10.30am (Holy Communion on 1st& 3rd)

Children / Youth Ministries

Sunday at 8am

Worship for all in Room 201

Primary 3 to 6 in Room 115

Primary 1 & 2 and children 6 year and below - in the Creche (*back of the church sanctuary*).

Youth ministry - Room 202

Sunday at 10.15am

Cradle Club (Toddlers) in Room 211

Pre- school (Aged 4 - 6) in Room 201

Primary 1 to 3 – Room 115

Primary 4 to 6 – Room 119

Youth Ministry – Joshua Hall, Timothy Centre, Rooms 202 & 210

WEEKLY

Online (Non-Holy Communion) Service or Sermon
is available on Sundays from 3pm.
YouTube channel: bit.ly/shconline

ALL ARE WELCOME!

TUESDAY

Fire Place (Bible Study) Study on the Pastoral Epistles
Tuesdays from 10am -11.30am on Zoom.

For details, please contact facilitators: John Teo 98165424 / Chan Mun Seng 96210535

FRIDAY

***Men's Prayer Fellowship // 7.15am to 8.15am**

***YASH (Young Adults of St Hilda's) Bible Study // 8pm to 10pm**
*(Please contact the church office for details.)

ANNOUNCEMENTS

CHURCH PRAYER MEETING – TODAY, 18TH JANUARY 2026

Please join us for a time of corporate prayer to intercede for our church and our nation today in the Daniel Room at 1pm.

You may join this prayer meeting online via Zoom too.

Log-in details:

Meeting ID: 834 5993 8600

Passcode: 073611

VICAR AWAY ON ANNUAL LEAVE

Vicar is on annual leave from 14th to 25th January 2026.

For pastoral matters, please contact Revd Calvin Wee or Revd King Chiew Kwang. All other matters, please contact the Church Wardens.

JOURNAL BOOK 2026

You should have received a copy of this year's Journal Book together with the News Bulletin today. If you have not received one, please collect a copy from the Info Desk. May the practice of journaling help you discover and experience God's unfolding plans in your life throughout the year.

FUNDRAISING FOR WATOTO MINISTRY

There will be a sale of homemade banana cakes (\$5 / \$20) today after the 10.15am service in support of the Watoto Ministry.

The Watoto Ministry rescues orphans and vulnerable women in Uganda, placing them in loving homes where they receive education, medical care, discipleship, and the hope we have in Christ.

Your generous support is greatly appreciated!

THE MEETING PLACE DAY TRIP TO ZENXIN ORGANIC PARK ON 20 JAN 26

Members who have signed up, please be in church by 6.45am and register your attendance at Manna House (coach leaves by 7am). Do remember to bring your passport, medication and shopping bag.

MARRIAGE PREPARATION COURSE 2026

This course is compulsory for couples who wish to be married by our clergy.

Join us for six sessions, each 2.5 hours, either on Saturday mornings or on Sunday early afternoons. (Final timings will be confirmed with the participants.)

It starts on the last weekend of February.

Please register with the church office by 4th February.

ALPHA @ SHC

Pray and start inviting your loved ones and friends to the Alpha Intro Dinner on Wednesday, 4 March 2026, 7.30pm at Manna House. Scan the QR code to download / or share an e-invite pdf with registration link. For enquiries, contact Ps Steven at steventan@sthildas.org.sg .



VOLUNTEERS NEEDED

Our Cradle Club Ministry is looking for 2 energetic and young at heart volunteers to come share God's love with the toddlers. Teaching is done in pairs and materials and guides will be provided.

Please call the Church Office for more information.

MEDICAL & DENTAL MISSION TO CAMBODIA, SVAY PRAHOUT

16 March to 20 March 2026 (Mon-Fri)

Interested & available?...

Please contact: Mr Leslie Peters at 90013003.

CHURCH CAMP 2026

Dates: 5 – 8 June 2026

Venue: M World Hotel, Petaling Jaya Malaysia

Speaker: Archdeacon Daniel Wee

Theme: *"The Fear of the Lord"*

Please mark these dates.

ANNOUNCEMENTS – THE LARGER FAMILY

JOB OPPORTUNITIES WITHIN THE DIOCESE OF SINGAPORE

Interested applicants may visit: anglican.org.sg/work-with-us/ for details of the recruitment advertisement.

GIVING

OFFERTORY

- + Cash – put into the offertory bag during offertory
- + Electronically
 - i) Standing Order to St Hilda's Church DBS Account No.: 004-006227-2
 - ii) via **PayNow**



- iii) Using your bank's internet banking or mobile banking app. Enter UEN T08CC4076F at the PayNow transfer screen and verify St Hilda's Church as recipient before confirming the transfer.

PRAYER BULLETIN

Diocese of Singapore

- We pray for Archbishop Titus and his team. For the LORD's continued protection, grace, wisdom and strength as they lead the Diocese of Singapore and the Deaneries that God's kingdom mission and work will be advanced according to His purposes.
- We pray for the LORD's anointing upon the clergy and lay ministry leaders as they shepherd His church and render pastoral care.

World

- We continue to pray for the LORD's sovereignty and mercy that leaders of all nations will commit to resolve the conflict and end the wars in Russia and Ukraine and the unrest in the middle East. For the LORD's mercy, grace and strength on those suffering under the atrocities of war. For His grace and strength to be upon them as they rebuild their lives.
- Pray that nations will work together to deepen trade links and ties with one another rather than work against one another, for favourable solutions to be sought in trade negotiations and for all nations to commit to operate within a rule-based world order and framework.

Singapore

- We pray for the LORD's wisdom and guidance on our ministers as they debate in parliament to formulate policies that impact the well-being of the nation and citizens.
- Continue to pray for the LORD's wisdom in the policy measures and efforts to contain the vaping problem.

St Hilda's Church

- We pray for our Clergy and Lay leaders: God's anointing, wisdom, grace and strength be with them as they shepherd and lead the church to fulfil God's plans and purposes for SHC. May we all move together as one in faithfulness and obedience as the LORD leads us.
- We pray for our Pastoral and Admin staff. May the Lord bless the work of their hands as they seek to be faithful to do the work which they are called to do.
- Pray for good weather and journey mercies for the Meeting Place outing this Tuesday (20 Jan) to Kluang. May all enjoy a wonderful time of fellowship and bonding with one another.
- Pray for the LORD to bless the efforts of our members as they invite their friends and loved ones to the upcoming Alpha in March. May the Holy Spirit work in the hearts of those who are invited that there may be a mighty harvest as the gospel is shared.
- Pray for all who suffer in body, mind and spirit, the lonely and the bereaved. May they experience God's healing grace, peace and His ever-present help in times of need.



CNY TRACKING DATE CHANGE TO 1 FEBRUARY 2026 (SUNDAY)

**Time: 10.00 am to 3.00pm
Tracking gift: Mandarin Oranges
Reporting Venue: Blk 10**

**Ang Sahs/Volunteers, please contact Evelyn at
69938723 or email to Evelyn.sim@sthildascsc.org.sg
for lunch order by 28 January 2026.**





St Hilda's
Community Services

**SEEKING SPONSORSHIP BLESSINGS FOR:
REUNION STEAMBOAT DINNER
CNY EVE FEBRUARY 16TH 2026**

**Hosting Lonely Elderly couples and singles
to celebrate Reunion Meal together.**



Donations for 2 pax = \$36
Donations for 5 pax = \$90
Donations for 10 pax = \$180



Lovecope will purchase an array of ingredients:
Sliced fish, prawns, scallops, chicken, shabu pork, beef,
assorted vegetables, fish cakes & fish balls.
Gift packs will also be presented to the Elderly.

**Blessed to bless...Abundant blessings
during the Lunar New Year.**

If you are interested to make donations:

Paynow UEN number: T01SS0118K

Remarks: Reunion Dinner

Donations for this Reunion Dinner, Please email the donation proof to:
doris.yeo@sthildascsc.org.sg
kyra.gwee@sthildascsc.org.sg



中文部周刊

2026主题：跟着耶稣，走丰盛之路

耶稣说，“我来了，是要叫人得生命，并且得的更丰盛。” 约翰福音 10:10

华语堂立志圣餐崇拜

1月18日(主日)上午10时30分

宣召	公祷书26页第2-3段	凌耀辉弟兄
认罪	第27页第4段, 6-7段	凌耀辉弟兄
解罪	第30页第8段	龚招光牧师
祝文	显现后第二主日祝文	凌耀辉弟兄
敬赞		陈秀燕传道
读经	以赛亚书49:1-7	刘碧兰姐妹
福音	马可福音12:28-34	龚招光牧师
证道	根植基督， 爱到极限	龚招光牧师
立志		龚招光牧师
信经	尼吉亚信经	凌耀辉弟兄
问安	公祷书35页第18段	龚招光牧师
奉献	1)例常奉献2)爱宴奉献 <small>奉献是对上帝爱的回应， 甘心乐意的奉献是神所悦纳的， 您若明白奉献的真理可以做奉献。</small>	陈秀燕传道
圣餐	公祷书36页第21段	龚招光牧师
祝福		龚招光牧师
报告	家事报告	陈秀燕传道
散会		龚招光牧师

散会后欢迎移步到吗哪餐厅一同享用午餐

本周执勤

主礼	传道/耀辉
襄理	牧师/心莲
副领	思佳
招待	怡霖 晋凌 志强 淑贞
爱宴	加东小组

下周值勤

1月25日(主日)

早祷崇拜

讲员 龚招光牧师

题目 立于基督、
生命丰盛

经文 约10:10

主礼 松和

主领 莱金/秀莹

副领 德仁

代祷 志强

读经 秀卿 桂蓉
金山 莲珠

爱筵

本堂使用圣经版本
《和合本修订版》

教会奉献 PayNow
UEN T08CC4076F,
请注明“CHINESE”



新加坡教区主教：章剑文大主教（博士）
牧正：Revd Martin Jungnickel
中文部教牧：龚招光牧师、
杜淑兰传道（福建堂）、陈秀燕传道（华语堂）
41 Ceylon Road Singapore 429630
YouTube 频道：“圣希达堂中文部”
Tel: (65) 6344 3463

福建堂立志圣餐崇拜

1月17日(六)下午2时正

宣召	公祷书26页第2-3段	吴燕丽姐妹
认罪	第27页第4段, 5-7段	吴燕丽姐妹
解罪	公祷书30页第8段	龚招光牧师
敬赞		黄炎成弟兄
广福读经	以赛亚书49:1-7	何爱霞姐妹
福音	马可福音12:28-34	龚招光牧师
证道	根植基督， 爱到极限	龚招光牧师
立志		龚招光牧师
问安		龚招光牧师
奉献	奉献是对上帝爱的回应， 甘心乐意的奉献是神所悦纳的， 您若明白奉献的真理可以做奉献。	黄炎成弟兄
圣餐		龚招光牧师
祝福		龚招光牧师
报告	家事报告	杜淑兰传道
散会		黄炎成弟兄

散会后招待员会分发茶点，请您回家享用。

本周执勤

主礼 燕丽/传道
襄理
副领 宝珠
招待 秀卿/素珍
茶点 Alice/美玲
车长 Oliver/秀凤

福建堂下周执勤

1月24日 (六)
早祷崇拜
讲员 林国兴牧师
题目 待定
经文 待定
主礼 爱桃
襄理
广福读经 秀卿/丽珍
主领 宝珠/炎成
副领
招待 秀卿/素珍
茶点 Alice/美玲
车长 Oliver/秀凤

丹戎禺交通车
每周六在大牌10、12号
(去教会) 1:30 pm
(回丹戎禺) 4:00 pm

显现后第二主日祝文

全能的上帝，藉着你的恩典，我们被接纳并蒙召来事奉你；求主藉着圣灵来坚固我们，好叫我们能与蒙召的恩相称。这都是靠着我主耶稣基督求的。阿们。

家事报告

1. 华语堂爱宴

日期：1月18日（主日）；执勤小组：加东小组

地点：Manna House

请自由奉献。欢迎散会后留下一同团契！

在爱宴的时光里，独乐乐不如众乐乐，让我们彼此相聚，大家坐在一起，尽量坐较长较大的桌子一起吃饭聊天，共享神的爱与团契，感受爱与连结！



2. 中文部委员实体会议

日期：1月18日（主日）2PM

地点：Manna House

请委员们，准时出席！

3. 红衣志工分派新年礼物

日期：2月1日（主日）散会后

有兴趣的红衣们或想参与者请向松和报名。

4. 华福黄金时光——新春诗歌布道会

日期：2月7日（六）2PM

讲员：温碧娥传道（台湾）

主题：新年新希望

地点：圣殿

台湾福音歌手温碧娥传道在年少时曾得了“脑膜炎”。在医药不是十分发达的年代，这是令人害怕的疾病，但她经历上帝的医治恩典。后来，她经历上帝的爱，她喜爱唱歌，享受唱诗歌的平安和喜乐。温传道也蒙主呼召，到世界各地去传唱福音。鼓励大家邀请亲戚朋友来听福音。

5. 教会日记本

教会印了一些日记本。有兴趣，请向招待员索取。



6. 教区信徒装备课程——《天路灵程|深化灵命的旅程》

日期：2月3日-3月24日（每周二）7PM – 9:30PM 共有7课

讲员：许复顺牧师

地点：真光堂（2楼大厅）

报名费：\$10，截止后报名费\$20；截止日期：26/1；请向办公室报名。

一次欢迎，永远欢迎！

周六	1030am 线上儿童主日学 (Primary 1-6)	秀燕传道
	*每逢第一/第三个星期六	
主日	1030am 喜乐豆(幼儿事工 N1-K2) *每逢第二/第四个星期天	春景/志娟
	4pm 线上门训A班	淑兰传道
周一	8pm 线上门训B班	晋凌
周二	730pm 甘榜安南小组	永铃/美莲
周三	930am 教会小组 8pm 后港小组 830pm 线上基督恩典分享班 1230pm 灯塔小组 (丹戎禺)	秀卿/爱霞 菜金/碧兰 木钦/彩娟/永铃 淑兰传道/汉星
周四	8pm 友诺士小组	松和/崇雯
周五	8pm 线上华福祷告会 8pm 加东小组 8pm 青成年小组	每月第一周五 耀辉/致晖 翊希Vicson/ 庭绿Christy



欲知更多详情，请向办公室或各部门组长询问。

奉献方式

1. 现金投入主日奉献箱
2. 支票，“St Hilda's Church”请在背后注明“**CHINESE**”
3. 电子转账, St Hilda's Church DBS Account No.004-006227-2
4. 电子转账**PayNow**, UEN T08CC4076F, 请注明“**CHINESE**”
5. 电子转账扫码,





圣希达堂
St Hilda's Church
41 Ceylon Road S429630

新春诗歌布道会

新年新希望

诗歌

见证

福音

温碧娥传道 (台湾)

2026年2月7日下午2点

圣希达堂-圣殿



圣公会新加坡教区华文部

2026年 信徒装备课程 +

天路灵程 | 深化灵命的旅程



许复顺牧师
(真光堂)

圣奥古斯丁表达了人类对上帝的渴慕：“上帝啊，你亲自创造了我们；除非回归于你，我们浮躁不安的心，无法得到安息。”的确，我们不是属世的人，但有属灵的经历；而是属灵的人，但有属世的经历。我们浮躁不安地生活在世，不满足于生活现状和诸多渴望；直到认识爱我们的上帝、回归到值得信靠的上帝，我们才能以安身立命。信主以后，我们便踏上朝圣之路——迈开灵命成长的信仰旅程——不断的提升及深化自己的属灵生命。

《天路灵程 | 深化灵命的旅程》把基督徒灵命成长视为朝圣之旅，为学员勾画旅途的景观与际遇，引导学员认识各项属灵操练，鼓励学员加以实践，并分享学习心得。这个课程期盼帮助学员经历上帝，促进学员灵命的成长。

日期 : 2026年2月3日 - 3月24日 (每周二) | 2月17日,暂停一次

时间 : 7.30pm - 9.30pm

地点 : 真光堂 (2楼大厅) 256 Perak Rd, Singapore 208142

报名费 : \$10, 截止后报名费\$20 | 请向堂会报名付费

本次课程只提供饮品

截止报名 : 2026年1月19日 (一)

个人资料使用说明：圣公会新加坡教区华文部会根据
圣公会新加坡教区个人资料保护政策收集、使用您的个人资料用作课程行政用途。